
Vanemad annavad poole 
lastespordi rahast
Kultuuriministeeriumi 
kantsler Siim Suklesr kui 
suur osa Eesti noorte- 
spordi rahast tuleb 
praegu vanemate 
rahakotist?
Täpset protsenti ei 
oska öelda, aga ma 
arvan, et see on natuke 
üle poole.
Riik andis tänavu laste- 
spordile 26 miljonit krooni ja 
tuleval aastal annab ligi 30 miljonit.
Lapsevanemad ja vanavanemad panevad sama palju 
juurde. Nii markantseid näiteid, et keegi staadioni ehi
taks, ma ei tea. Aga kui jalgratas maksab 5000 krooni, 
siis seegi on ju toetus. Lisaks annavad raha ka näiteks 
kohalikud omavalitsused.
Minu meelest ja mujal maailmas on see normaalne asi, 
et majanduslikult heal järjel inimesed sel kombel 
noorte sporti toetavad. Oma lastele tahame ju parimat.

Kas ministeerium eelarvet koostades arvestab ka, et 
vanemad panevad poole juurde?
Ei, seda mitte. Riik jagab toetust spordialaliitude 
kaudu, kuhu kuuluvad spordiklubid, ja neil peaks olema 
laste vajadustest hea ülevaade. Ainult et Eestis ei 
kuulu veel kõik inimesed, kes sporti teevad, klubisse. 
Nad teevad lihtsalt sporti. Samas annab klubisse kuu
lumine suurema võimaluse saada osa riigi toetusest.
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